
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 4 / 2024 08. 04. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Chalupová Zita, PhDr., Přerovská Jarmila, Vejrosta Dan, Kürfurstová Božena, Kochová
Veronika, Ing., Mutinová Kateřina, RNDr., Čáslava Dušan, Smyčka Zdeněk

Omluveni: Galuszková Dana, MUDr. Ph.D. MBA

Hosté: Jiří Bartík z Apoštolské církve

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Akce v Pavlovičkách
2. Kontejner na kovy v Edisonově ulici
3. STO na rohu ulic Veverkovy a Chválkovické
4. Opravy chodníků, cyklostezky, parkování
5. Odstavená vozidla

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Zeleň v Pavlovičkách - V realizaci
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Oprava chodníku na Chválkovické ulici - Před uzavřením
Zápis č. 11/2023 ze dne 06. 11. 2023: Chodník v Čadově ulici - V realizaci
Zápis č. 12/2023 ze dne 11. 12. 2023: Výjezd v Čadově ulici - V realizaci
Zápis č. 12/2023 ze dne 11. 12. 2023: Chodník v Železniční ulici - Vyřešené
Zápis č. 1/2024 ze dne 08. 01. 2024: Trávníky v Luční ulici - V realizaci
Zápis č. 2/2024 ze dne 05. 02. 2024: Úprava zeleně - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Proběhly dvě akce: Velikonoční koncert, na kterém vystoupily pěvecký sbor Cantabile a dětský sbor Pelčata.
Koncert měl velký úspěch, publikum tentokrát skoro zaplnilo modlitebnu Apoštolské církve. Účinkujícím
děkujeme. Další akcí bylo Ukliďme Pavlovičky. Celkem se ho zúčastnilo 27 občanů, z toho 7 dětí. Sesbíralo se
celkem 19 pytlů směsného netříděného odpadu. Již jej TSMO odvezly. Děkujeme všem, kteří se k úklidu přidali.
2. KMČ byla informována, že na STO v Edisonově ulici nebude přistaven kontejner na kovy, protože již dříve
přistavený byl stále zaplněn pytli s běžným odpadem. KMČ ovšem požaduje kontejner určený přímo na kovy,
který má úzké hranaté hrdlo a pytel naplněný odpadem jím neprojde. V tomto smyslu byl upraven požadavek
KMČ.
3. KMČ byla informována, že STO na rohu ulic Veverkovy a Chválkovické by se mělo opravit letos. Během
června budeme kontaktovat Ing. Růžičku z odboru investic, který by měl upřesnit termín opravy.
4. Trávníky podél chodníku v Luční ulici stále nejsou dokončeny. KMČ nemá ani žádné další informace k
budování cyklostezky od ZŠ v Gorkého ulici humny po ulici Chválkovickou  ani o možnostech parkování u OP
Bělidla. Předsedkyně osloví příslušné zodpovědné osoby, které by mohly podat relevantní informace.
5. Ve Sladovní ulici je na jednom z kolmých stání naproti LIdlu již asi půl roku odstavené modré Volvo, které má



vypuštěné pneumatiky. Značka 5M3 6987. KMČ požaduje, aby Městská policie situaci prověřila a zařídila
odtažení vozidla. Totéž se týká automobilu v Čadově ulici, o kterém již MP ví.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Odstavené vozidlo ve Sladovní ulici

Ve Sladovní ulici je na jednom z kolmých stání naproti LIdlu již asi půl roku odstavené modré Volvo, které má
vypuštěné pneumatiky. Značka 5M3 6987. KMČ požaduje, aby Městská policie situaci prověřila a zařídila
odtažení vozidla. Totéž se týká automobilu v Čadově ulici, o kterém již MP ví.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2024

Datum schválení zápisu: 15. 04. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Chalupová Zita, PhDr.

Zapsal/a:
Chalupová Zita, PhDr.

Ověřil/a:
Mutinová Kateřina, RNDr.


